
 
Geachte raadsleden,  
  
Hierbij stuur ik u namens wethouder Broeksma de volgende mededeling. In de kredietaanvraag voor 
de fietsenstalling onder de Grote Markt wordt een mogelijke ingebruikname van de stalling in het 
eerste kwartaal van 2021 genoemd. Helaas is om een aantal redenen de ingebruikname vertraagd. 
De verwachting is dat de stalling in september open zal zijn. Dat komt omdat MWPO (de 
opdrachtgever voor de fietsenstalling én de verbouw van de JUMBO) langer nodig heeft om de 
ontwerpen financieel door te rekenen. Alle inspanningen blijven erop gericht de JUMBO en de 
stalling op hetzelfde moment te openen.  
  
Met vriendelijke groet,  
Sanne Ros, bestuursadviseur wethouder Broeksma  


